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TDW Designer White TIV  Cloud TNE Nevada TFR Frost
Blanc de blancs Stratus Givre
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TLA Latte TTU Tungsten
Sable Café au lait Brume Tungstene

TOA Toast TMO Mocha TSH Shadow TEG Eggplant
Avoine grillée Moka Ombre Aubergine

TBZ Buzz Blue TIN Ink TKA Kalua TBL Black
Récif Encre Kahlua Noir

TCC Cactus TDJ Dijon TCR Carrot TSR Scarlet
Carotte Ecarlate
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*CHM Chrome *BCH Brushed Chrome
Chromé Chromé brossé

* Plated Finishes / * Finis plaqués

Colors are as close to actual materials as printing techniques will allow. If you are in need of an actual sample, please contact your local
sales representative or marketing department at one of the addresses below.

Les couleurs présentées se rapprochent le plus possible de la couleur réelle compte tenu des contraintes d'impression. Pour obtenir un
échantillon réel, veuillez communiquer avec le service du marketing ou votre représentant local a I'une des adresses ci-dessous.

¥¢ Marques de commerce de Global Furniture Group. Ces produits peuvent faire I'objet de brevets délivrés ou de demandes de brevet en instance au Canada, aux Etats-Unis et ailleurs. Tous les droits de propriété intellectuelle
sur les marques de commerce, brevets et dessins industriels applicables sont strictement réservés. Les caractéristiques sont valides au moment de Iimpression. Imprimé au Canada. Création / Global Group Design Center 080725 21.0037

©2025 ® ™ Tradernarks of Global Furniture Group. These products may be covered by one or more issued patents or pending patent applications in Canada, the U.S. and elsewhere. All intellectual property rights in applicable tradernarks,

patents and industrial designs are strictly reserved. Specifications are correct at time of printing, Printed in Canada. Creative / Global Furniture Group Design Center
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U.S.A./ Etats-Unis Canada International o)

Global Furniture Group Global Furniture Group Global Furniture Group %

17 West Stow Road P.O. Box 562 1350 Flint Road, Toronto ON Canada M3] 2J7 560 Supertest Road, Toronto c

Marlton New Jersey U.S.A. 08053 Sales & Marketing/Ventes et marketing: Ontario Canada M3J 2M6 =
Tel/Tél (856) 596-3390 (800) 220-1900 Tel/Tél (877) 446-2251 Tel/Tél (416) 661-3660 (800) 668-5870

Visit us online at/Visitez-nous en ligne a globalfurnituregroup.com
Offices throughout Canada and the United States. Distribution around the world. A member of Global Furniture Group.
Bureaux partout au Canada et aux Etats-Unis. Distribution mondiale. Un membre de Global Furniture Group.



